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Dlaczego zginął
wiceprezydent Gliwic

W  Y  D  A  N  I  E      Z  A  B  R  Z  A  Ń  S  K  I  E

R E K L A M A . . . . . . . . . . . . . . . . .

Krzysiek, Kuba i Adam już nie mogą 
doczekać się pierwszego wuefu

Żeby pokazać wszystkim, ile 
radości daje im nowy, szkol-
ny obiekt, przygotowali nawet 
specjalny program artystyczny, 
poprzedzający uroczyste prze-
cięcie wstęgi. 
- Marzenia są po to, żeby je 
spełniać. Jedno z nich właśnie 
udało się zrealizować - podkre-
śliła prezydent Zabrza, Małgo-
rzata Mańka-Szulik. 
Szkoła w Pawłowie na salę 

Uczniowie ZSP nr 6 w Pawłowie mają frajdę z nowej sali gimnastycznej. Marzenie spełniło się w Dniu Nauczyciela 

Sala jak z bajki - grzech 
nie trenować!

gimnastyczną czekała dłu-
go. Mimo, że temat budowy 
obiektu pojawił się jeszcze na 
początku poprzedniej dekady, 
słowa w czyny przekuły dopie-
ro nowe władze Zabrza, nadra-
biając w ten sposób zaległości 
po poprzednikach
- Za tę determinację i kon-
sekwencję chciałabym pre-
zydent Zabrza, Małgorzacie 
Mańce-Szulik podziękować 
- zaznaczyła dyrektor szkoły, 
Małgorzata Skubacz, przypo-
minając, że Zabrze lideruje 
na Śląsku wśród gmin, które 

pozyskują najwięcej pieniędzy 
unijnych, co ma przełożenie na 
inwestycyjny boom w mieście 
w ostatnich latach, na któ-
rym także skorzystała lokalna 
oświata. 

- Wybudowaliśmy dwadzieścia 
boisk, powstają kolejne sale 
gimnastyczne, ruszyła budowa 
stadionu Górnika. Efekty uza-
leżnione są jednak zawsze od 

odważnych decyzji. Obec-
ne władze podejmują wy-
zwania i umieją im spro-
stać. Oddanie do użytku 
tej właśnie sali gimna-
stycznej jest jednym z na 
to dowodów - dodał radny 
Krystian Janecko. 

Nowoczesny obiekt składa się 
z części sportowej oraz czę-
ści socjalnej, w skład której 
wchodzą przebieralnie, węzły 
sanitarne, magazyn sprzę-
tu sportowego oraz łącznik, 
przylegający do istniejącego 
budynku szkoły. Powierzchnia 
obiektu wraz z zapleczem wy-
nosi ponad 653 m kw. Sala 
jest doskonałym zapleczem 
treningowym. Koszt 
inwestycji wyniósł 
3,5 mln zł, a 
finansowało 
ją miasto 
Zabrze.  

W no-
wej sali 
szko lne 
śluby zło-
żyli pierw-
szok las iśc i . 
Pierwszego wuefu 
nie mogą doczekać się 
ich starsi koledzy. 
- Oj, trudno będzie się nas 
stąd pozbyć - śmie-

Dziewczyny cieszą się, że mają  
nareszcie, gdzie ćwiczyć taniec 
i aerobik. Chłopaki już szykują 
się do rywalizacji w koszykówce, 
siatkówce i piłce nożnej.

ją się uczniowie pawłowskiej 
„szóstki“.

 (mar)

Oddanie sali do użytku to jedna z 
najmilszych chwil w całej historii 

szkoły. Jesteśmy szczęśliwi, że 
udało się tę inwestycję zrealizować 

- mówiła prezydent Zabrza, 
Małgorzata Mańka-Szulik

Pierwszaki złożyły 
ślubowanie

Sala idealna dla 
sportu i... baletu


